
Geachte heer, mevrouw,
In reaktie op de voorstellen die de regering aandraagt wil ik u graag als volgende informeren:

Mijn zoontje van 9, is autistisch en heeft adhd, zo op het eerste gezicht is het een 
“normaal”kind, maar van binnen is het chaos, hij volgt nu sinds 2 jaar speciaal onderwijs, dit 
is goed, hij is een ander kind geworden, hij kan goed mee komen en is sociaal veel sterker, 
alleen als hij terug moet naar “gewoon”onderwijs is alles voor niets geweest.
Grote klassen zijn teveel prikkels voor hem dan neemt hij geen informatie meer op, maar 
wordt hij druk en onhandelbaar, dus voor de betreffende leraar/lerares onhandig, want dan 
heeft hij meer aandacht nodig, dus gaat er minder aandacht naar de andere kinderen.
En daardoor wordt hij weer als lastig ervaren, voorheen werd hij als jochie van 6 bij groep 
acht gezet, daar had de juf wat tijd voor hem over.Of hij mocht op de gang wachten tot de klas 
klaar was, zodat hij “rustig “kon worden.

Het zou zo jammer zijn als het speciaal onderwijs voor deze kinderen niet haalbaar is, hij zal 
dan nooit zich zelf kunnen uitplooien tot een volwassene die mee kan draaien in de wereld.

Mocht u vragen hebben, mocht ik wat kunnen doen om dit wetsvoorstel te kunnen 
tegenhouden, laat me dit dan weten.

Een bezorgde ouder,

Mirjam Kruithof
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